
微縮模型製作挑戰賽微縮模型製作挑戰賽 現正接受報名！現正接受報名！

學習製作3D模型 促進⽂化傳承 提升創意和創造⼒

主辦機構：

3D FOR GOOD CHALLENGE3D FOR GOOD CHALLENGE
費⽤全免

比賽賽制

教師簡介會 提名 提交作品 匯報日/頒獎典禮評選作品

2024年4月9日 4月9日至5月17日 7月2日至12日 10月7月至8月

主題：香港文化兩至五人一隊 全日制中學生

為什麼要參加?

3D For Good Challenge 為本年度新增設的⽐賽，主題為「⾹
港⽂化」，參加者需要以隊制形式參加，以兩⾄五⼈⼀組，
在Nomad Sculpt、Blender或其他3D設計平台繪畫模型，並
於打印上⾊後，展⽰整體的作品。

每所學校最多可以派出五隊參賽，⽐賽增設「最踴躍參與教
師感謝獎」，頒予提名最多學⽣的⾸五位⽼師，以多謝⽼師
的⽀持。

如有任何疑問，歡迎致電+852 3511 6954或電郵⾄  events@caprikon.education與⽐賽⼤會秘書處啟瀚科技教育聯絡。

 登記《教師簡介會》

Hong
Kong



OPEN FOR APPLICATION !OPEN FOR APPLICATION !

Learn about 3D
modeling and printing

Promote local cultural
heritage

Enhance creativity
and innovation

O r g a n i z e r s：

3D FOR GOOD CHALLENGE3D FOR GOOD CHALLENGE
Free-of-charge

Competition Format

Teachers’ Briefing Nomination Submission Presentation Day / 
Award CeremonyEvaluation

9 April 9 April - 17 May 2-12 July OctoberJuly - August

Theme: Hong Kong CultureTeams of 2-5 Secondary Students

Why should you join?

3D For Good Challenge is a newly introduced competition for this
year, with the theme of "Hong Kong Culture." In teams of two to five
members, participants need to create and sculpt models using
software such as Nomad Sculpt, Blender or other 3D design
platforms. The final works will be displayed after printing and
coloring. Every school may nominate a maximum of 5 teams. This
competition will also feature the “Teacher’s Most Participating
Appreciation Award”, which will be awarded to the top 5 teachers
who have nominated the most students. 

Register for 
Teachers’ Briefing

Hong
Kong

 Please contact Caprikon Education, Competition Secretariat via +852 3511 6954 or events@caprikon.education if you have any enquiries.


